
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 
Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ:  «Θόλο τοπίο το μέλλον του Μποδοσάκειου Γενικού 

 Νοσοκομείου Πτολεμαΐδας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τον τελευταίο χρόνο έχουν αυξηθεί οι ανησυχίες των πολιτών της Δυτικής 
Μακεδονίας σχετικά με τη βιωσιμότητα του Μποδοσάκειου Γ.Ν. Πτολεμαΐδας. 
Σύμφωνα με τα δημοσιεύματα, το Νοσοκομείο εμφανίζει τραγικές ελλείψεις σε 
ιατρονοσηλευτικό προσωπικό, οι κλινικές, με πιο πρόσφατη την ογκολογική, κλείνουν 
η μία μετά την άλλη λόγω έλλειψης γιατρών, η επαναλειτουργία μονάδων, όπως αυτή 
της ΜΕΘ, θεωρείται πια όνειρο απατηλό, ενώ υπερσύγχρονες υποδομές - 
μηχανήματα σαπίζουν από την αχρησία. Μάλιστα, πλέον και παρά τις όποιες 
προεκλογικές εξαγγελίες περί αναβάθμισης, στελέχωσης και ενίσχυσής του, 
θεωρείται σχεδόν δεδομένη η μετατροπή του σε Κέντρο Υγείας. Και όλα αυτά σε μία 
Δυτική Μακεδονία, όπου η μόνη εναλλακτική είναι το εξίσου υποστελεχωμένο 
Μαμάτσειο Γενικό Νοσοκομείο Κοζάνης με τις τεράστιες ελλείψεις σε υλικοτεχνική 
υποδομή και εγκαταστάσεις. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 
1. Υπάρχει κάποιος στρατηγικός σχεδιασμός για την εφεξής λειτουργία του 
Μποδοσάκειου Γ.Ν. Πτολεμαΐδας; 
 
2. Αν ναι, ποιος είναι αυτός, γιατί δεν έχουν ενημερωθεί οι πολίτες της περιοχής και τι 
εμποδίζει ή/και καθυστερεί την υλοποίησή και ολοκλήρωσή του; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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